
酒櫃系列 Wine Cooler Series

Designed to simplify

Simply Exquisite



存留珍貴，為佳釀延展醇和之味
BRING WINES TO LIFE
WITH IDEAL STORAGE CONDITIONS

          恆溫模式 Constant Temperature
特設恆溫模式，溫度受控於攝氏5-18 ˚C之間，確保你心愛的佳釀酒質不變。

Precise temperature control allows you to set your wine cooler at a consistent temperature 
between 5-18˚C for the type of wine you prefer.

          阻隔紫外線高達75% Protection against 75% UV
陽光中的紫外線會侵害酒質，惠而浦酒櫃特別採用防紫外線玻璃，保存酒質芳香醇和；部份惠而浦酒櫃
更備有Low-E玻璃，於玻璃外特別塗上一層物料，阻隔紅外線及紫外線高達 75%，減低玻璃冷凝的機會。

UV lights destroy the tannins in wine. Thus, all Whirlpool wine coolers are equipped with anti-UV glass 
to preserve the aroma, flavour and texture of wine. Selected models have Low Thermal Emissivity 
Glass, a special coating designed to block the heat generated from IR and UV lights, providing 
protection against 75% UV. Thus, the risk of condensation on the glass is further reduced.

          濕度調節 Optimal Humidity 
櫃內濕度保持於65%以上，以免濕度太低令酒塞變乾，又或太濕令酒質受潮發霉。

Humidity is maintained at the optimal level of above 65%. This is crucial as low humidity dries the 
cork while high humidity causes mold and destroys labels.

          防震保護 Vibration Protection 
若佳釀存放不妥，日常的震動或會影響酒質，出現沉澱物甚至加速老化，為免浪費千金難買的佳釀，
惠而浦酒櫃加設防震保護，令你心愛的美酒安穩存放，保持優質。

Vibration can agitate wine, disturbing the sediment and speeding up the aging process. 
Whirlpool's wine coolers include special anti-vibration features to protect your wines and let 
them rest.



品味昇華，讓味蕾迷醉馥郁醇厚中
A SIMPLY SENSIBLE TREAT 
FOR YOUR TASTEBUDS

          尺寸齊備 Adjustable Capacity
惠而浦酒櫃備有不同型號及尺吋，由存放7瓶至154瓶的容量任君選擇。

Wine coolers are available in sizes to fit your available space, ranging from compact 7 bottle models to expansive 
154 bottle models.

          雙溫區 Dual Temperature Zone
不同美酒的存放溫度也有異，所以惠而浦備有一個或兩個貯酒區的酒櫃選擇（兩個貯酒區只適用於ARC1800型號），隨你
調校各區溫度，配合不同佳釀存放要求，令美酒保持最佳狀況。兩個貯酒區均可達致溫度5-18˚C。

Different wine has different serving temperature. Thus, Whirlpool's range of wine coolers offer the choice of single or 
dual temperature zone (for ARC1800 only) to store different types of wine simultaneously at their optimal temperature. 
Both zones are capable of reaching the 5-18˚C temperature range.

          獨有平板門設計 Unique Flush Door Design
特選惠而浦酒櫃更備有平板門設計，流線外型時尚考究，更節省空間，實用之餘饒富品味。

Whirlpool range of flush-fitting wine coolers is sleek, stylish and space saving. They 
integrate easily into surrounding cabinets, proving a true built-in solution.

          壓縮冷藏 Powerful Compressor Cooling
惠而浦酒櫃採用壓縮冷藏系統，節省電力，溫度調節更加方便，相比低震動冷卻模式，溫度選擇更多更靈活，令佳釀輕易保
存在最適合的溫度及環境中，香醇不減。

Whirlpool's wine coolers have adopted compressor cooling system, which is way more energy efficient, allows a 
larger temperature range and has better control of temperature than thermoelectric cooling. This not only ensures 
the long-term storage of your wines at optimum temperatures, it extends the life of your wine cooler.

          新款LED顯示燈 Stylish LED Lighting 
內設LED顯示燈，耗電量低，無紫外光發熱功能，安全可靠，無損你的佳釀珍藏，依舊
保持品質純美無瑕。

Low-energy LED lighting offers safe and cool elegant illumination of your wine 
collection without damaging the flavour of the wine as it is ultraviolet free and 
has no heat output.

          安全上鎖功能 Safety Lock  
為確保你的珍貴佳釀存放安全，惠而浦酒櫃特設安全防盜功能，設計精巧，安心妥貼。

You can now rest assured that your valuable wine collection will be safely kept 
with the option of a safety lock.

          獨有Low-E玻璃 Unique Low Thermal Emissivity Glass
酒樽都以有色玻璃防止光線與紫外光侵害酒質，部份惠而浦酒櫃採用了防紫外光的Low-E玻璃，給您的美酒多一層保障。
Low-E玻璃採用高度節能物料，廣泛用於現代建築。Low-E玻璃有效阻隔陽光中的紫外線及紅外線引起的熱輻射，可阻隔高
達75%的紫外線，減低玻璃冷凝的機會。

Wine bottles are colored to protect their contents against the damaging effects of light and UV rays.  Now you can 
enjoy an extra layer of security, with the low-emissivity glass installed on selected Whirlpool wine coolers.  
Low-emissivity glass is a type of highly energy-efficient glass largely used in modern architecture.  It has a special 
coating designed to block the heat generated from IR and UV sunlight, providing protection against 75% UV.  Thus 
the risk of condensation on the glass is reduced.



產品規格
Product Specifications

嵌入式
Built-in Type

獨立式
Free Standing Type

型號 Model ARC2100 ARC1800 ARC1400 ARC1300 ARC1000
可儲存酒瓶數目（瓶）* Capacity (Bottle)* 40 154 27 18 7

最多可儲存酒瓶數目（瓶）+ Max. Capacity (Bottle)+   35 23 

總容量（公升） Net Capacity (Litre) 123 416 83 60 19

溫度區域 Temperature Zone  1 2 1 1 1

溫度調較 Temperature Range 5-18˚C 5-18˚C（上層Upper) 5-18˚C 5-18˚C 5-18˚C 
   5-18˚C（下層Lower)
濕度 Humidity >65% RH >65% RH >65% RH >65% RH >65% RH

設計 Design

櫃門物料 Door Material  不銹鋼 Stainless Steel   全黑色玻璃門 Full Black Glass Door 不銹鋼 Stainless Steel 不銹鋼 Stainless Steel 不銹鋼 Stainless Steel

玻璃種類 Glass Type  Low-E  Low-E  Low-E Low-E 防紫外線 Anti-UV 

櫃門設計 Door Design  管狀門柄 Tubular Handle 黑色管狀門柄 Black Tubular Handle 平板門設計 Flush Door Design  平板門設計 Flush Door Design  無門柄設計 No Handle Design

無縫門設計 Seamless Door - - • • - 

控制面版 Control 黑色電子按鈕 Button (Black) 黑色電子按鈕 Button (Black) 輕觸式 Touch 輕觸式 Touch 黑色電子按鈕 Button (Black)

櫃身 Body 黑色 Black 黑色 Black 黑色 Black 黑色 Black 黑色 Black

層架物料 Shelf Material  木製 Wooden 木製 Wooden 木製 Wooden 木製 Wooden 不銹鋼 Stainless Steel

層架數目 No. of Shelf   5 + 2 13 + 1 6 6 7

特點 Features

冷藏系統 Cooling System  壓縮系統 Compressor 壓縮系統 Compressor 壓縮系統 Compressor 壓縮系統 Compressor 壓縮系統 Compressor

防震技術 Anti-vibration • • • • •

LED溫度顯示（藍色） LED Temperature Display (Blue) • • • • •

藍色LED照明 Blue LED Lighting • • • • •

門鉸改裝 Reversible Door • • • • •

門鎖 Lock - • - - -

防指紋功能 Anti-fingerprint • - • • •

無霜系統 Frost Free  • • • • •

其他 Other Information

輸出功率（瓦） Total Power (W) 85 160 85 75 60

耗電量（度/年） Energy Consumption (kWh/year) 152 337 185 184 155

淨重量（公斤） Net Weight (Kg) 38 106 34 28 19

電線長度（米） Length of Power Cord (M) 2 2 2 2 2

產品尺寸（高x濶x深）（毫米） Dimensions (HxWxD) (mm) 840 x 493 x 635 1762  x  595  x  728 820 x 380 x 565 808 x 300 x 585 868 x 145 x 475 
  （590D不包括門柄door handle excluded） （683D不包括門柄door handle excluded）
開孔尺寸（高x濶x深）（毫米） Cut Out Dimensions (HxWxD) (mm) # 1772 x 615 x 733 835 x 400 x 595 823 x 320 x 615 883 x 155 x 505

* 儲酒量以波爾多種類0.75公升的酒瓶為準，並因應層架數目及擺放方法而異。若附有防潮盒，儲酒量亦會有所影響。
 Capacity is based on Bordeaux type bottles 0.75 litre and subject to the number of shelves and display pattern.  With the humidity box, the capacity may be changed. 
+ 最高儲酒量以波爾多種類0.75公升的酒瓶為準，並以所有層架拆除後計算。
 Max. capacity is based on Bordeaux type bottles 0.75 litre but with all shelves removed.
＃ 於ACR2100型號酒櫃與牆之間、酒櫃左右及頂部與廚櫃之間必須預留127毫米或以上空間。
 Al least 127mm distance should be kept between the appliance back and the wall, between both sides of the appliance and with the top of closet for ARC2100.
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星級服務 STAR SERVICE
查詢熱線 Star Hotline
香港 Hong Kong：2406 9138 
澳門 Macau：0800157
送貨查詢熱線 Delivery Hotline：2407 3126www.whirlpool.com.hk/whirlpoolclub

立即下載 Scan to download
www.whirlpool.com.hk
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型號Model no. A B C D E F G H

A
D

E

BC

F

G
H

型號Model no.：ARC1400 / ARC1300 / ARC1000型號Model no.：ARC1800

Unit : mm
Above diagram is not to scale

* Ventilation louver must be installed.

安裝圖示Installation Diagram

嵌入或獨立式均可
Integrated 
& freestanding 
compatible

單位：毫米
以上之安裝圖不按比例繪畫

*必須安裝通風槽

ARC 1400 820 380 565 730 90 595 400 835

ARC 1300 808 300 585 678 130 615 320 823

ARC 1000 868 145 475 738 130 505 155 883

尺寸（毫米）/ Dimension: (mm)

正視圖
Front view

側視圖
Side view

‧ 1年全機保養
1 year full warranty

‧ 3年壓縮機保養
3 years compressor warranty

FREE 3 YEARS
3年免費保養


